
Referat af bestyrelsesmøde Børneuniverset d. 1 Oktober 2024 

 

Til stede: Kasper, Susanne, Rasmus, Julie og Rikke  

Referent: Rikke  

 

1. Personale 

Der er sket 2 ansættelser, Bitten (Meteor), Halit (Apollo). 

Sigrid har opsagt sin stilling.  

Der er behov for vikar på Nordlys henover efteråret og Karoline, som er kendt på stuen, bliver indsat 

i den forbindelse. Forældrebestyrelsen roste ledelsen for at have taget opfordringen op omkring at 

kommunikere ud omkring ændringer i de forskellige teams. 

 

2. Økonomi 

Status er, at det så ud som om året ville slutte med et underskud på ca. DKK 250.000, hvilket ville 

være ok budgettets størrelse taget i betragtning. Idag er der dog kommet tilsagn fra forvaltningen 

omkring en ekstra bevilling på DKK 150.000 og måske yderligere,  hvilket betyder, at Kasper 

estimerer året til komme ud med et 0. 

3. Åbne legepladser + pulje + udvalg 

De åbne legepladser virker til at fungere godt. 

Der er i det kommunale budget ialt afsat 5 mill. til at forbedre de åbne legepladser i 2025/2026. 

Disse penge skal fordeles i mellem 4 dagstilbud, hvor Børneuniverset er en af dem. Det blev 

besluttet, at man i den nye bestyrelse skal nedsætte et legepladsudvalg, som kan være med til at 

komme med ideer. 

 

4. Bleordning 

 Fra d. 1. januar 2025 vil der igen blive stillet bleer til rådighed fra institutionen. Det betyder, at 

forældrene ikke længere er ansvarlige for at medbringe bleer til deres eget barn. Den frivillige 

bleordning vil derfor stoppe med udgangen af året. Personalet takkkede bestyrelse for deres indsats 

med at have drevet bleordningen det sidste år. 

 

5. Dialogmøde 24/10 

Forældrebestyrelsen bliver repræsenteret på mødet med 3 deltager (Gertrud, Sofie og Rasmus). 

Der var enighed om, at vi i år stiller spørgsmål af mere politiske karakter til mødet Disse spørgsmål 

blev  drøftet på forrige bestyrelsesmøde. 

 

6. Forældremøde 24/10 

Carolina og Sanne har meldt sig til at ville fortælle omkring bestyrelsesarbejdet på forældremødet 

 

7. Vandindtrængen + taget 2025 

Vandet stod ind af vinduerne på kontoret og Regnbuestuen. Børnene er flyttet ud af stuen og 

opholder sig på Komet stuen og værkstedet. Gulvet er hevet op og der er taget prøver for skimmel, 



som der afventes svar på. Grundet den øget aktivitet og forøgelse af støjniveauet er der ansøgt om 

akustikregulerende lofter på Komet stuen og dette er blevet bevilliget.  

Tagudskiftningen er nr. 1 på prioriteringsrækkefølgen oppe hos forvaltningen, så arbejdet kan måske 

på begyndes 1. halvår 2025. 

 

8. Sensommerfest – evaluering 

Tilbagemeldingen fra personalet var, at det i år gik super godt og der var godt styr på, hvem der stod 

for hvad. Man bør måske overveje til næste år, at der ikke serveres popcorn (sundhedsstyrelsen 

fraråder popcorn til børn under 3 år). Derudover skal man overveje, om det skal kommunikeres 

tydeligere ud, at man ikke skal komme fra start men man er velkommen i løbet af dagen. 

 

9. Souschef 

Sigrid har opsagt sin stilling, så der skal afholdes ansættelessamtaler for at find en ny souschef. Der 

plejer at være en fra forældrebestyrelsen repræsenteret ved samtalerne og Gertrud har 

tilkendegivet, at hun godt kan deltage i samtalerne. Der afholdes max. 2 samtaler. 

 

10. Evt.  

Der blev drøftet, om der var specifikke ting, som der skulle kigges på med henblik på at ansøge 

fonde. Her blev nævnt Krop og Hop, da man har enteret med en konsulent som skal komme og 

undervise i dette, men der er ikke penge til et opfølgende kursus/oplæg 


